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Klankbordgroep overleg 

Woensdag 2 april 2024, locatie Cultureel Centrum Landvast 

Aanwezig Klankbordgroep (KBG) Theo Wolters, Fredie van 't Hof,  
Alma Broekmeulen, Mirjam Risseeuw 

Afwezig Martijn Bouman 
Jeffrey Dirks – projectmanager WK10 

Aanwezig Woonkracht10  Hugo Meijwaard - manager vastgoed 
Gert-Jan Wittkamp - projectleider 
Anne Slegtenhorst – programmamanager 

Aanwezig Gemeente Alblasserdam Hans Marchal - projectleider gemeente 
Anouska van Dongen - ambtelijk ondersteuner 

 

1. Opening 

Mw Slegtenhorst heet iedereen welkom.  

Dhr. Verhoek en mevr. Baris zijn uitgenodigd maar hebben zich afgemeld. 

 

2. Notulen van 5 maart jl.  

Worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 Inloopavond 
Er wordt teruggeblikt op het inloopmoment op locatie ´De Loopplank´ van 20 maart jl. 
De inloop is goed bezocht, ca. 150 mensen zijn langs geweest. Over het algemeen waren de 
reacties positief met name op de uitstraling van het project. De KBG geeft aan dat zij het 

zeer teleurstellend vonden dat er maar 1 raadslid aanwezig was. Er is tenslotte 1.9 miljoen 
voor beschikbaar gesteld. Enkele omwonenden lieten op luide toon weten dat zij het er niet 
mee eens waren.   
 

4 Voortgang en planning van het project. 

- Binnenkort zal er een nieuwe raadsinformatiebrief uitgaan alsmede een nieuwsbrief voor  

  omwonenden waarin de stand van zaken wordt weergegeven.  

- De speeltoestellen die nog staan op het plein van de school worden op dit moment    

  verwijderd.  

-De vleermuizen zijn uit hun winterslaap, zodra ze de nieuwe verblijfslocaties hebben  

 gevonden kunnen de kieren in de school gedicht worden.  

 

5 Terugblik KBG afgelopen tijd en eventueel bezoek project/fabriek Barli 

De KBG wordt uitgenodigd om een project van Barli te bezoeken in Den Bosch, op een 

kwartier rijden van deze locatie ligt de fabriek, deze kan eventueel ook bezocht worden. De 

KBG zal terugkoppelen wat een geschikt moment is. Er kunnen maximaal 10 tot 12 personen 

mee. Mevr. Van ’t Hof zal dhr. Verhoek vragen of hij interesse heeft mee te gaan. 

 

Terugblik KBG  

De KBG heeft ervaren dat het lastig is om mensen te bewegen en zitting te nemen in de 

Klankbordgroep. Er is hard voor gewerkt door de KBG maar het blijkt lastig. De input, de 

afgelopen periode vanuit de achterban noemt men teleurstellend, dit vindt de KBG jammer. 

Veel mensen staan in de antistand en hebben niet de ruimte om op een andere manier te 

kijken. De KBG is van mening dat omwonenden zich moeten uitspreken, dit kan zowel in 

positieve als negatieve zin zijn. 
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Mw. Slegtenhorst geeft aan dat de gemeente en Woonkracht10 de inzet van de KBG enorm 

hebben gewaardeerd. Niet alles is goed gegaan, Woonkracht10 en de gemeente hebben 

hieruit lessen geleerd. 

  

6 Toekomst KBG. 

De frequentie van de klankbordgroepbijeenkomsten wordt verlaagd, dit gezien het feit dat 

het project een nieuwe fase ingaat. De KBG blijft tussentijds wel aangehaakt bij de 

voortgang, planning etc. Medio zomer wordt een volgend overleg gepland, wel of niet 

gecombineerd met een projectbezoek. Daarna zal er richting voorbereiding van een 

beheercommissie gewerkt worden met als doel de sociale cohesie tussen nieuwe bewoners 

en omwonenden te bevorderen en de zorgen die er leven bespreekbaar te maken. De 

Beheercommissie moet goed ingezet worden om de zorgen die er leven weg te nemen, op te 

lossen en te monitoren.  

 

Mevrouw van ’t Hof vraagt wat de komende periode de waarde van de klankbordgroep is. 

WK10 geeft aan dat het belangrijk is elkaar te blijven informeren. De KBG is de ogen en oren 

van de buurt inzake de aanstaande sloop. Bij de uitvoering is het belangrijk directe 

communicatielijnen te hebben, ogen en oren in de buurt te hebben tijdens de sloop zodat de 

communicatielijnen kort blijven. 

 

7 Rondvraag 

Mw. Van ’t Hof vraagt of variant 03 wordt ingediend voor de omgevingsvergunning.  

WK10 bevestigd dat dit het geval is.  

 

8 Sluiting 

Anne bedankt de KBG nogmaals voor hun tijd en inzet tot zover en overhandigt de leden een 

bloemetje. 

 

  


